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KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Lagedi 30.08.2016 nr 247 

 

Algas kell 18.00, lõppes kell 20.05. 

Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Marko Petron  
Protokollis Svetlana Soosalu. 
Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Piia Kaarli (hoolekogu aseesimees), Aadi Potter 
(vilistlaste esindaja), Vallo Tonsiver (lastevanemate esindaja), Kai Lasn Rae valla 
esindaja),  Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor) 

Hoolekogu koosolekult puudusid:, Hans Leissoo (lastevanemate esindaja),  Ursula 
Pajumäe (õpilaste esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

1. Kooli valmidus algavaks õppeaastaks 
2. Eelearve 2017 prioriteedid 
3. Info ja jooksvad küsimused 

1. Kooli valmidus algavaks õppeaastaks 

Kooli direktor Imbi Orav annab ülevaate hetkeseisust.  
• Koolil on olemas vajalik personal, ametikohad on täidetud. Juuli lõpus lahkus 

matemaatika õpetaja tervislikel põhjustel ja matemaatikat hakkab õpetama 
keemia/füüsika õpetaja, kellel on vajalik kvalifikatsioon olemas. 

• Käesoleval õppeaastal on Lagedi Koolis 155 õpilast.  
• Kabinettide vahetus – 1.klass alustab uues majas ning võõrkeeled kolivad 

vanasse majja.  
 
Otsustatakse: Võtta teadmiseks.  
 
2.  Kooli eelarve 2017 prioriteedid 
Direktor Imbi Orav annab ülevaate eelarve prioriteetidest. 

• Rahvarõivad – seelikute kupongid on valmis, ning Vändras hakatakse 
seelikuid õmblema. Käesoleva aasta eelarvest tasutakse 530.-. Osta on vaja 
veel pluuside, pükste, vestide kangas ning teostada õmblustööd. 
Rahvarõivaste soetamisel võiks olla lastevanematel omaosalus (nt. Vööd). 
2017 õppeaastal on vaja leida juurde orienteeruvalt 1500EUR lisaraha 
rahvarõivaste soetamiseks. 

• Tahvelarvutid. Plaanis on juurde soetada 20 tahvelarvutit kuna 
olemasolevatest 20-st jääb puudu. Tahvelarvutite soetamiseks taotletakse 
HITSA-st projektiga raha.  

• Kooli tööriistad. Kool võiks vahetada olemasolevad rehad kergemate rehade 
vastu. Direktori sõnul on koolil rehasid kasutada ühe klassikomplekti jagu. 
Uues eelarves hoolekogu sooviga arvestatakse ning see punkt on lisatud. 



 

• Hoolekogu soovitas eelarvesse jätta sisse suusahoidla ehitamise.  
• Septembris-oktoobris peaks olema koolis kiirem Internet kuna valguskaabel on 

paigaldatud ja ootame veel ühendustöid. 
  
Otsustatakse:  Võtta teadmiseks ning hoolekogu toetab ettepanekuid. 
 
3. Info ja jooksvad küsimused 
 
Hans Leissoo taandab ennast Lagedi Kooli hoolekogust ning lastevanemate 
üldkoosolekul on vaja valida uus liige kooli hoolekogusse. 
 

3.1  Teema: Rularamp 
Marko Petron koostas Vallavalitsusele pöördumise rularambi osas kuid kahjuks 
tänase päeva seisuga ei ole Vallavalitsusest vastust saanud. 
Ettepanek: Saata uuesti sama kiri Vallavalitsusele ning paluda vastust. M.Petron 
lubas edasi tegeleda antud teemaga. 

3.2 Teema: Kooliarvuti inventar 
Marko Petron ei ole jõudnud Vallavalitsuse IT poole pöörduda Microsofti tarkvara 
litsentside hindade kallinemise teemal. Arvatakse, et antud teemal hoiab silma peal 
Hannes Raimets (endine Lagedi Kooli IT spetsialist).  

3.3 Teema: Koolivaheajad 
V. Tonsiver tõstatas küsimuse, et Lagedi Kooli 2016/2017 õppeaasta koolivaheajad 
ei ühti Tallinna koolide vaheaegadega. Peredel on raske koolivaheaegadele 
ühistegevusi planeerida kui igas koolis on vaheajad erinevatel aegadel. 
Kai Lasn selgitas, et Rae valla siseselt peavad olema koolivaheajad koolidel olema 
ühtsetel aegadel.  
Ettepanek: 2017/2018 õppeaastast võiksid olla koolivaheajad kooskõlas riiklikult välja 
kuulutatud vaheaegadega. Kai Lasn uurib vaheaegadega seotud teemat.  
Otsus: Võtta teadmiseks. 

3.4 Teema: Huviringid 
Imbi Orav tutvustas kooli huviringe. Uued – robootika, sulgpall, inglise keel 
Robootika ringile sai kool tänu Robomixi projektile vahendeid ning sügisest alustab 
kooli IT juht kahe rühmaga (noorematele ja vanematele õpilastele).  

3.5 Teema: Tasuline pikapäevarühm 
Kas on võimalik soovijate olemasolul rakendada koolis tasulist pikapäevarühma? 
I.Orav informeeris, et sellel teemal on ka Vallavalitsuses varasemalt vesteldud.  
Ettepanek: S.Soosalu uurib kuidas on teistes koolides tasuline pikapäevarühm 
korraldatud. 

3.6 Teema: Rae valla õpilased 
K.Lasn andis ülevaate 2016/2017 õppeaastal Rae Valla koolides õppivatest laste 
arvust.

 
 

 

 

 

Juhatas        Protokollis 
Marko Petron       Svetlana Soosalu 


